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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2019-11-06 
	
Närvarande:	Ordföranden:	Hans	Christiansen,	Vägfogde:	Royne	Carlsson,	Markfogde:	Martin	
Forsslund,	Kassör:	Anders	Overland,	Suppleant:	Jennie	Björk,	Suppleant:	Michael	Bergman	
	
Frånvarande:		
Sekreterare:	My	Blomqvist	Olsberg	
	
Föregående	protokoll:			
Inget	utestående.		
	
Ekonomifrågor:	
Budgeten	i	balans.		
	
Vägfrågor:	
14	november	kommer	en	husleverans	till	Älvnäsvägen	59,	hur	detta	kommer	att	påverka	bussens	
möjlighet	att	köra	i	Älvnäs	undersöks	och	lösning	kommer	att	meddelas	via	sms,	på	Alvnas.se	
samt	sättas	upp	i	busskurerna.	Hur	detta	påverkar	bilars	möjlighet	att	komma	fram	är	inte	helt	
säkert,	men	för	bilar	finns	alltid	möjligheten	att	köra	via	Domherrevägen.		
	
Snöröjning	inför	kommande	säsong	sker	enligt	upparbetad	plan	med	samma	aktörer	som	
föregående	år.	Vi	har	3	st	gatubelysningar	som	kommer	bytas	ut	mot	LED	lampor.	De	nya	
vägskyltarna	är	uppsatta,	men	kommer	att	kompletteras.	
	
Markfrågor:	
Träden	är	planterade	och	grunden	är	lagd	på	förlängningen	av	körsbärspromenaden	och	sista	
lagret	läggs	till	våren.	En	Magnolia	är	planterad	vid	Lindkvists	hörna.		
	
Övrigt:	
Vi	har	fortfarande	stora	problem	med	personer	som	kör	bil	för	fort	i	Älvnäs.	Vi	har	fått	en	
insändare	från	en	Älvnäsbo	som	förskräcker.	Vi	kommer	med	anledning	av	denna	insändare	dela	
information	till	alla	i	Älvnäs	inom	kort	och	fortsatt	uppmaning	i	att	vi	måste	arbeta	gemensamt	
med	att	få	ner	hastigheten	i	Älvnäs.	
	
	
Nästa	möte	blir:	4/12-2019,	kl.	19:00,	hemma	hos	Michael	Bergman	
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Jennie	Björk	 	 	 	 	 	 Hans	Christiansen	


